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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Medgidia, din data de 28 mai 2020, ora 17
00 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 28 mai 2020, ȋn şedinţă 

ordinară, fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 435/21.05.2020, completată prin 

dispozitia primarului nr. 453/27.05.2020. 

Şedinţa ordinară are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepând cu orele 

17
.00 

şi este publică.  

La şedinţă, din numărul total de 19 consilieri locali, sunt prezenţi 18 consilieri. Lipseşte 

domnul consilier Butnaru Marian.  

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Epure Petre. 

Participă: domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Geafar Nesrin. 

Sunt invitaţi: dna Prunău Daniela- şef Serviciu A.P.L., doamna Ceauşu Ionela- consilier 

R.C.L.M.P.A., doamna Popa Feza- consilier R.C.L.M.P.A., domnul Tutungiu Nicolae- director 

Club Sportiv Medgidia,  mass-media si cetăţeni. 

Dra secretar general al municipiului Medgidia supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu 

ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului din data de 31 martie 

2020 care se votează cu  15 voturi „pentru” şi 2 voturi „ abţinere” ( domnul consilier Ion Narcis-

Ion şi doamna consilier Vlădescu Luminiţa). Domnul consilier Becu Gabriel nu votează ȋntrucât 

la data de 31 martie 2020 nu era consilier local. 

Dra secretar general al municipiului Medgidia supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu 

ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului din data de 29 

aprilie 2020 care se votează cu  14 voturi „pentru” şi 4 voturi „ abţinere” ( domnii consilieri Ion 

Narcis-Ion, Rotaru Ion Aurel, Pricop Constantin, Vlădescu Luminiţa). 

Dra secretar general al municipiului Medgidia supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu 

ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului din data de 15 mai 

2020 care se votează cu 13  voturi „pentru” şi  5 voturi „ abţinere” ( domnii consilieri Ion Narcis-

Ion, Rotaru Ion Aurel, Pricop Constantin, Vlădescu Luminiţa, Trifan Alin Romeo). 

 

Dl preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 18 voturi 

„pentru”. 

 

Dl. preşedinte de şedinţă face menţiunea că toate punctele de pe ordinea de zi au avizul 

de legalitate al secretarului general al municipiului Medgidia. 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

 

I . PROIECTE  DE  HOTǍRÂRI  privind : 

1.    Proiectul de hotarare nr. 42 privind aprobarea metodologiei pentru atestarea 

persoanelor fizice ȋn vederea dobândirii calitătii de administrator de condominii 

                                                                                                             Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                           
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2.  Proiectul de hotarare nr. 50 privind nominalizarea ȋn Comisia locală de ordine 

publică constituită la nivelul Municipiului Medgidia a domnului consilier local Becu 

Gabriel  

                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

3. Proiectul de hotarare nr. 51 privind desemnarea domnului consilier local Becu 

Gabriel ȋn Comisia de evaluare și asigurarea calitătii, la unitatea de ȋnvatământ cu 

personalitate juridică Scoala gimnazială Mircea Dragomirescu ȋncepând cu anul 

școlar 2019-2020 

                                                                                        Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

4. Proiectul de hotarare nr. 52 privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli 

Clubului Sportiv “Medgidia”, pentru anul 2020                                           

                                                                                          Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

5. Proiectul de hotarare nr. 53 privind initierea procedurii de vânzare ȋn conditiile art. 

364, alin. (1),(2) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, a imobilului 

teren ȋn suprafata de 251 mp, proprietate privată a municipiului Medgidia, având 

număr cadastral 109717                                                                                          

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

6. Proiectul de hotarare nr. 54 privind aprobarea contului anual de executie a 

bugetului propriu al municipiului Medgidia, precum și al bugetelor institutiilor 

publice finantate din venituri proprii și subventii, precum și a situatiilor financiare 

inclusiv anexele la acestea la 31.12.2019 

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

7. Proiectul de hotarare nr. 55 privind aprobarea contului de executie al bugetului 

propriu al municipiului Medgidia și al institutiilor finantate din venituri proprii și 

subventii, precum și a situaţiilor financiare la 31.03.2020 

                                                                                          Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

8. Proiectul de hotarare nr. 56 privind aprobare Plan Urbanistic Zonal - imobil teren - 

având număr cadastral 106309, situat ȋn intravilanul municipiului Medgidia 

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

9. Proiectul de hotarare nr. 57 privind  aprobare Plan Urbanistic Zonal – construire 

extindere corpuri C1 si C2  cu  un corp P+2E Spaţiu Alimentaţie publică și Spaţiu 

Cazare 
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                                                                                      Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

10. Proiectul de hotarare nr. 58  privind punerea la dispozitie, cu titlu gratuit, comunei 

Mircea-Vodă, Judeţul Constanta a unor suprafete de teren apartinând municipiului 

Medgidia pentru realizarea obiectivului de investiţii “Ȋnfiintarea distribuţiei de gaze 

naturale ȋn comuna Mircea-Vodă, Judeţul Constanţa” 

Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

11. Proiectul de hotarare nr. 59  privind incheierea unui contract de asistare, consiliere 

si reprezentare juridică, pentru apărarea intereselor municipiului Medgidia şi ale 

autorităţii publice locale deliberative 

Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

II . DIVERSE 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 42 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

metodologiei pentru atestarea persoanelor fizice ȋn vederea dobândirii calităţii de administrator 

de condominii. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă sunt toate materialele, modelul cererii, avizele 

favorabile ale comisiilor de specialitate. Comentarii pe acest subiect, daca sunt. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 42 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 

voturi „pentru”. 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr.50 de pe ordinea de zi privind nominalizarea ȋn 

Comisia locală de ordine publică constituită la nivelul Municipiului Medgidia a domnului 

consilier local Becu Gabriel. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem avizul favorabil al comisiei de administraţie 

publică. Comentarii? Vă ascult! 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Este o propunere a domnului primar sau cine a făcut-o? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Toate proiectele sunt iniţiate de primar. 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Domnul primar nu este aici, aş vrea să propun şi eu o 

altă persoană. Deci, pot să aduc amendament să mai propun o altă persoană. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Ok, staţi că este treabă de procedură. Propunerea trebuia 

făcută la trimiterea proiectului. 
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Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Păi sâmbăta şi duminica nu a lucrat nimeni. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Aveţi obligaţia să transmiteţi punctul de vedere, v-

am anunţat de anul trecut că s-a modificat procedura. 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Nici ȋn comisie nu sunt ca să pot să propun. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Aveaţi obligaţia să transmiteţi ȋn scris când aţi 

primit proiectul. A fost transmis cu 5 zile inainte. V-am comunicat de anul trecut că s-a modificat 

procedura privind Codul Administrativ şi orice aveţi de menţionat se menţionează ȋn scris ȋnainte 

de data dezbaterii. 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Numai ȋn scris, verbal nu? 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Păi verbal cum să consemnăm? 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel:  Cand ne sună colegele si ne dau proiectele, poate mai 

avem atunci ceva de comentat, se ia ȋn considerare? 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Există Codul Administrativ, v-am adus la 

cunoştinţă, v-am transmis pe e-mail procedura. 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Bun, deci nu mai putem să facem altă propunere? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Bun, e de reţinut. Am ȋnţeles. Alte comentarii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 50 de pe ordinea de zi care se votează cu  17 

voturi “pentru”. Domnul consilier local Becu Gabriel se abţine de la vot. 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 51 de pe ordinea de zi privind desemnarea 

domnului consilier local Becu Gabriel ȋn Comisia de evaluare și asigurarea calitătii, la unitatea 

de ȋnvatământ cu personalitate juridică Scoala gimnazială Mircea Dragomirescu ȋncepând cu 

anul școlar 2019-2020. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem avizul favorabil al comisiei de administraţie 

publică locală. Comentarii? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 51 de pe ordinea de zi care se votează cu  17 

voturi “pentru”. Domnul consilier local Becu Gabriel se abţine de la vot. 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 52 de pe ordinea de zi privind rectificarea bugetului 

de venituri și cheltuieli al Clubului Sportiv “Medgidia”, pentru anul 2020.                                           
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Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem avizele comisiilor de specialitate: comisia de 

dezvoltare economico-socială, buget, finanţe, administrare sunt 3 voturi “pentru”, 2 persoane nu 

şi-au exercitat dreptul la vot. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Eu vreau să atenţionez directorul Clubului Sportiv 

că nici anul trecut, nici anul ăsta nu a venit cu execuţie bugetară, obligatorie pe Legea 273, legea 

bugetului local. Dumneavoastră chiar ȋncălcaţi toate legile care stau la baza funcţionării din 

punct de vedere economico-financiară a Clubului Sportiv. Atenţie foarte mare, sunteţi ȋn 

dificultate ȋn continuare şi, pur şi simplu, vă sustrageţi de la a ne comunica situaţia reală a 

Clubului Sportiv şi vă asumaţi răspunderea individual pentru toate problemele care vor fi ȋn acest 

Club ȋn momentul ȋn care se va face un audit. Deci, aveaţi obligaţia şi aţi făcut şi promisiunea ȋn 

luna februarie că veţi veni cu execuţie bugetară ȋn care veţi spune ce aţi făcut cu banii care v-au 

fost alocaţi ȋn bugetul Clubului Sportiv. Nu aţi făcut, ne sfidaţi şi lucrul ăsta eu cred că nu e ȋn 

regulă. Mulţumesc! 

Dl. preşedinte de şedinţă: Mulţumesc şi eu! Alte comentarii? Bun, s-a reţinut şi aspectul 

ăsta, este consemnat. Analizând chestiunea aceasta, am văzut o reducere, urmare a inactivităţii 

Clubului, o diminuare a bugetului Clubului cu un milion de lei noi şi alte două investiţii. 

Personal, sunt mulţumit de faptul că Medgidia are viaţă sportivă. Nu discut de situaţia de acum. 

Iar tot la fel, o chestiune favorabilă pe care am văzut-o şi este una din chestiunile ȋn care am 

crezut, această bază sportivă a oraşului, care efectiv pentru municipalitate nu este treabă simplă, 

a ȋnceput să capete altă imagine. Deci, s-a concretizat un teren de fotbal de circa 1000 mp şi mai 

sunt ȋn construcţie un teren de baschet, un teren de fotbal, tenis şi acestea vor constitui baze 

sportive pentru cetăţenii Medgidiei. Efectiv, ce s-a ȋnceput acolo şi dacă se continuă cu alte baze 

sportive pentru a oferi posibilitatea de mişcare a oamenilor este o chestiune foarte bună. Alte 

comentarii vis-a-vis de acest punct? 

Dl. Tutungiu Nicolae: Dacă tot aţi adus ȋn discuţie ce se va construi acolo, pot să vin cu 

o completare.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dar despre execuţie puteţi să ne spuneţi ceva? 

Dl. Tutungiu Nicolae: Doamnă, v-am ascultat, lăsaţi-mă să vă răspund. Noi vom face, în 

cadrul administraţiei locale, 6 terenuri ȋn incinta complexului sportiv. Cele 3 sunt ȋn plină 

desfăşurare acum, urmează ca pe parcursul acestui an să mai facem 2 terenuri de tenis şi unul de 

fotbal, tenis şi volei. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Cum le-aţi făcut, pe investiţii? 

Dl. Tutungiu Nicolae: Pe investiţii, doamnă!Stiu că aveţi ceva cu sportul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Si ȋn ce capitol bugetar aţi prins aceste investiţii? 
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Dl. Tutungiu Nicolae: Am luat de la 20.30 ȋn dezvoltare. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aveţi ȋn dezvoltare sumele? 

Dl. Tutungiu Nicolae: Doamnă, cum să o iau pe asta, ca pe o ameninţare? Stiu că aveţi 

ceva cu sportul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Sunt ȋntrebări. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Eu am comentat doar ce am văzut eu. 

Dl. consilier Pricop Constantin: Domnul director, pe 18.02, la şedinţa de consiliu ne-aţi 

promis că ne daţi scris execuţia bugetară şi raport de activitate. Ni le-aţi trimis? Nu e nicio 

ameninţare, e doar o ȋntrebare. Dumneavoastră aţi afirmat public şi ne-aţi promis tuturor 

consilierilor, uitându-vă ȋn ochii noştri, că ne trimiteţi. Ne-aţi trimis?  

Dl. Tutungiu Nicolae: In următoarea şedinţă vă voi pune la dispoziţie materialele. 

Dl. consilier Pricop Constantin: Asta a fost răspunsul şi atunci. Nu e nicio ameninţare. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Nu putem decât să lăudăm iniţiativele. Eu am o singură 

chestiune pe care am tot menţionat-o. Ce calitate aveţi dumneavoastră la Clubul Sportiv? Nu ştiu 

cum aţi dobândit-o.  

Dl. Tutungiu Nicolae: Fotbalist. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: A, daca sunteţi fotbalist...Că nu ştiu cum aţi dobândit-o că 

avem un regulament votat ȋn Consiliu. Cum aţi dobândit calitatea pe care o aveţi? 

Dl. Tutungiu Nicolae: Stiţi foarte bine, domnule consilier, şi cu asta ȋnchei, că atunci 

cand s-a pus problema sportului, am fost de acord, exact acolo stăteam, când dumneavoastră, cei 

de la PSD, nu eraţi de acord,  să ȋmi dau demisia ca să meargă sportul. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Eu vă ȋntreb cum aţȋ dobândit calitatea pe care o aveţi la 

Clubul Sportiv? Dacă vreţi să răspundeţi.  

Dl. Tutungiu Nicolae: Pe subiect, domnul consilier. Era de rectificare. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Subiectul e simplu. Si mai devreme eram pe alt subiect. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Alte comentarii, dacă sunt! 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 52 de pe ordinea de zi care se votează cu  15 

voturi “pentru” şi 3 voturi “abţinere” ( doamna consilier Vlădescu Luminiţa, domnii consilieri 

Rotaru Ion Aurel şi Pricop Constantin). 
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Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Mă abţin pentru că ne-a sfidat cu acest raport. 

Dl. preşedinte de şedinţă: In schimb, modul ȋn care se desfăşoară... 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Lăsaţi politica, că facem, că dregem, că o să fie frumos. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu, pentru mine a fost o plăcere când ȋn timpul iernii, ȋn 

fiecare seară... 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Noi vorbim doar de situatia economico- financiară. 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Domnul preşedinte, vorbim direct la punct, nu lăudăm. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Haideţi să trecem mai departe. 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 53 de pe ordinea de zi privind initierea procedurii 

de vânzare ȋn conditiile art. 364, alin. (1),(2) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, a 

imobilului teren ȋn suprafata de 251 mp, proprietate privată a municipiului Medgidia, având 

număr cadastral 109717.                                                                                         

 

Dl. preşedinte de şedinţă: Proiectul este aprobat ȋn comisia de urbanism. Are inclusiv 

raportul de evaluare al evaluatorului. Comentarii pe acest punct, vă rog! 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 53 de pe ordinea de zi care se votează cu  17 

voturi “pentru” şi 1 vot “abţinere” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa). 

 

  Se trece la proiectul de hotărâre nr. 54 de pe ordinea de zi privind aprobarea contului 

anual de executie a bugetului propriu al municipiului Medgidia, precum și al bugetelor 

instituţiilor publice finanţate din venituri proprii și subvenţii, precum și a situaţiilor financiare 

inclusiv anexele la acestea la 31.12.2019. 

 

Dl. preşedinte de şedinţă: In cadrul comisiei pentru dezvoltare economico-socială este 1 

vot  “abţinere”, toţi cei 5 membri şi-au exprimat votul. La mapă sunt toate documentele, inclusiv 

raportul doamnei director economic. Comentarii vis-a-vis de acest punct. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 54 de pe ordinea de zi care se votează cu  16 

voturi “pentru” şi 2 voturi “abţinere” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa şi domnul consilier 

Pricop Constantin). 

 

           Se trece la proiectul de hotărâre nr. 55 de pe ordinea de zi privind aprobarea contului de 

execuţie al bugetului propriu al municipiului Medgidia și al instituţiilor finanţate din venituri 

proprii și subvenţii, precum și a situaţiilor financiare la 31.03.2020. 

 

Dl. preşedinte de şedinţă: In cadrul comisiei de buget finanţe sunt 1 vot “abtinere” şi 4 

voturi “pentru”. 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 55 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 

voturi “pentru” şi 2 voturi “abţinere” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa şi domnul consilier 

Pricop Constantin). 

 

            Se trece la proiectul de hotărâre nr. 56 de pe ordinea de zi privind aprobare Plan 

Urbanistic Zonal - imobil teren - având număr cadastral 106309, situat ȋn intravilanul 

municipiului Medgidia. 

 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem avizul comisiei de urbanism cu 5 voturi 

“pentru”. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Aş vrea să atrag atenţia că acea zonă este o bază sportivă şi 

schimbarea destinaţiei ca bază sportivă necesită o hotărâre de Guvern. Mi se pare o chestie altfel 

pusă. Dacă ȋntr-adevăr trebuie să i se schimbe destinaţia, să devină acel loc de construcţii de 

case, normal ar fi trebuit la PUZ să existe şi acea Hotărâre de Guvern, pentru că acolo e un tot 

unitar, e un teren de fotbal, o sală de lupte.. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Destinaţia proprietăţii private nu necesită hotărâre 

de Guvern. Si nu este trecut în extrasul de carte funciară. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Este ȋn vecinătatea complexului sportiv? 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Nu are relevanţă. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Este bază sportivă. După documentele societăţii. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Nu există. Uitaţi-vă ȋn extrasul de carte funciară. 

Nu este trecut ca fiind bază sportivă. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Eu m-am uitat acolo, dar vă spun că este bază sportivă. Si a 

fost vândută ca atare. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Păi dacă nu se regăseşte ȋn extrasul de carte 

funciară ca fiind bază sportivă? Să ştiţi că proprietatea privată nu necesită Hotărâre de Guvern, 

decât dacă poate era un complex sportiv ȋn care se făceau activităţi sportive internaţionale. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Dar nu spune legea dacă se făceau sau nu se făceau. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Vă spun eu sigur că nu există temei legal pentru 

schimbarea destinaţiei ȋn baza unei hotărâri de Guvern. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Ea a fost vândută de către lichidator ca bază sportivă. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Si atunci extrasul de carte funciară, că ăla este documentul de 

bază? 
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Dl. consilier Ion Narcis-Ion: E un teren privat. I-a schimbat destinaţia. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: A devenit privat după vânzare. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Eşti foarte sigur că a fost trecut ca bază sportivă ȋn 

documente? Sigur, toţi ȋl ştim ca teren de fotbal, dar esti convins că a fost trecut ca bază 

sportivă? 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Uitaţi-vă ȋn documentaţia care a fost la mapă! 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: In documentele societăţii, când s-a inventariat patrimoniul 

societăţii, da. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Bine, exista ca teren, dar dacă ȋn Cartea funciară.. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Conform extrasului de carte funciară nu figurează 

ca fiind bază sportivă. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Eu ştiu cum s-a vândut fragment din patrimoniul IMUM-

ului. S-a vândut ca bază sportivă. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: E altă situaţie. Ce ştiaţi dumneavostră, ştiaţi, ce 

există acum e altă situaţie. 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Si eu acelaşi comentariu voiam să ȋl fac. Spuneţi-ne şi 

nouă legea unde spune. 

Dna. consilier Florea Elena: Ala e documentul legal, extrasul de carte funciară. Acolo 

ȋti apare exact cum este imobilul. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Hârtia suportă orice, doamnă! 

Dl consilier Chiriţă Liviu: Noi, creditorii, vrem să contestăm vis-a-vis de legalitatea 

vânzării, de modul cum a fost evaluat. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Da, asta aşa e. 

Dl consilier Chiriţă Liviu: Dar nu face obiectul.... Dar vreau să spun că ȋn mod sigur nu 

avea lichidatorul cum să vândă partea asta din patrimoniu decat ca bază sportivă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: S-a vândut abuziv, asta vreţi să spuneţi, fără să se 

consulte la masa creditorilor, ȋn Comitetul creditorilor. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu intrăm ȋn istorie. 
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Dra secretar general Geafar Nesrin: Eu am studiat problema ȋn amănunt şi stiu că nu 

este necesar, chiar am discutat-o. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Si ȋşi asumă toate chestiunile legate de acest punct. Acelaşi 

comentariu aveaţi, domnul Rotaru, da? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 56 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 

voturi “pentru” şi 4 voturi “abţinere” ( doamna consilier Vlădescu Luminiţa şi domnii consilieri 

Pricop Constantin, Rotaru Ion Aurel şi Chiriţă Liviu). 

 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: E ceva neclar. Vrem să dezvoltăm, să se dezvolte, dar să 

fie ceva legal şi clar, că după vorbele secretarului m-am mai luat şi... 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Domnul consilier, când aveţi o opoziţie, vreau să 

fie fundamentată. Vă rog frumos! 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu mai intrăm ȋn comentarii. Pentru mine este important să se 

civilizeze acea zonă care de ani de zile stă ȋntr-o paragină totală. 

 

            Se trece la proiectul de hotărâre nr. 57 de pe ordinea de zi privind aprobare Plan 

Urbanistic Zonal – construire extindere corpuri C1 si C2  cu  un corp P+2E Spaţiu Alimentaţie 

publică și Spaţiu Cazare. 

 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem avizul favorabil al Comisiei de Urbanism. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 57 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 

voturi „pentru”. 

 

            Se trece la proiectul de hotărâre nr. 58 de pe ordinea de zi privind punerea la dispoziţie, 

cu titlu gratuit, comunei Mircea-Vodă, Judeţul Constanta a unor suprafete de teren apartinând 

municipiului Medgidia pentru realizarea obiectivului de investiţii “Ȋnfiintarea distribuţiei de gaze 

naturale ȋn comuna Mircea-Vodă, Judeţul Constanţa” 

 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem avizul comisiei de specialitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 58 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 

voturi „pentru”. 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 59 de pe ordinea de zi privind incheierea unui 

contract de asistare, consiliere si reprezentare juridică, pentru apărarea intereselor municipiului 

Medgidia şi ale autorităţii publice locale deliberative. 
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Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem avizul comisiei de specialitate buget, finanţe – 

1 vot “abţinere” şi ȋn comisia juridică – 4 voturi “pentru” şi 1 vot nu este exprimat. Comentarii 

legate de acest punct. 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Acesta a apărut peste noapte. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Ieri a apărut. 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Despre ce este vorba? 

Dl. preşedinte de şedinţă: E ultimul punct. Ieri l-am primit. 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Dar nu ştiu despre ce este vorba. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: A fost trimis pe mail. Putem să vă arătăm că v-a 

fost comunicat. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Acest proiect este susţinut 100% de domnul Vrabie, 

da? Iniţiat şi susţinut 100% de domnul Vrabie. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: In calitate de iniţiator... 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Se consemnează lucrul ăsta. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Doriţi să fiţi informat vis-a-vis de punct? 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Dacă este pe e-mail o să citesc. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 59 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 

voturi “pentru” 4 voturi “abţinere” ( doamna consilier Vlădescu Luminiţa şi domnii consilieri 

Pricop Constantin, Rotaru Ion Aurel şi Ion Narcis-Ion). 

 

Se trece la punctul II Diverse  

- Raportul administratorului SC Apollo Ecoterm SRL ȋnregistrat sub nr. 

8952/13.04.2020 

 

Dl. preşedinte de şedinţă: La acest raport este trecută şi o balanţă de verificare. In documentaţia 

iniţială a fost trecută balanţa de verificare 29.02. Comentarii pe acest punct. Vă rog, domnul 

Caprinciu! 

Dl. consilier Caprinciu Stelică: Eu am vorbit astăzi cu cei din conducerea Apollo Ecoterm. 

Sunt câteva greşeli ȋn ȋntocmirea bilanţului şi a situaţiilor financiare pe 2019, au luat act de ele, 

probabil că vor reveni cu o modificare. Oricum, urmează ȋntr-o şedinţă ulterioară să aprobăm. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Deci ce este la mapă trebuie corectat. 

Dl. consilier Caprinciu Stelică: Au fost ceva greşeli, au luat act de ele, le vor modifica şi vor 

prezenta un nou bilanţ. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Mulţumesc! 
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- Plângerea prealabilă a doamnei Luminiţa Vlădescu ȋnregistrată sub nr. 

10788/12.05.2020 

 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: A fost trimisă pe mail cumva? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Da. Eu am primit-o. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Domnul Ion Narcis primeşte mai greu. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Este un comentariu. Nu a primit-o. Nu are voie să zică dacă 

nu a primit-o? Ceilalţi au primit-o. Este o chestiune de confirmare la toată lumea. Dacă altcineva 

nu a primit-o, vă rog să comentaţi. Da, ȋn regulă, deci doar dumneavoastră nu aţi primit-o. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Ori nu am văzut-o eu. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Da, câte corespondenţe prin mail nu trec aşa...Iar mai departe 

a fost o desfăşurare cu vreo 4- 5 puncte venite şi te mai derutează. Vreu comentariu la acest 

punct, dacă nu trec la punctul 3. 

- Adresa CC INSOL S.P.U.R.L. ȋnregistrată sub nr. 11139/15.05.2020 

 

Dl. preşedinte de şedinţă: Face referinţă la mandatul administratorului, deci urmează ȋn 

perioada următoare să se definitiveze situaţia lui. Am parcurs cele 3 probleme de la diverse. Vă 

rog, domnul Narcis! 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Voiam să ȋl ȋntreb pe domnul Păun, acum ȋn calitatea pe 

care o are.... 

Dl. consilier Păun Niculae: Ia, ȋntrebaţi-mă! 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: De fapt nu sa vă întreb. Dumneavoastră aţi cochetat mult 

timp cu ADP-ul. 

Dl. consilier Păun Niculae: Nu am cochetat. 

Dl. preşedinte de şedinţă: L-aţi condus, nu trebuie să ne fie ruşine de termenii şi de ce a 

făcut ȋn viaţă. 

Dl. consilier Păun Niculae: L-am condus, una e una si alta e alta. Mie chiar nu ȋmi este 

ruşine. A fost o ȋncercare pentru mine. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Stiţi că după atâţia ani de zile este acelaşi sistem la ADP şi 

ȋn continuare plăţile se ȋncasează tot la casierie, nu există un POS? Poate dumneavoastră acum, 

ȋn noua calitate o să... 

Dl. preşedinte de şedinţă: Am reţinut tema discuţiei, domnul viceprimar, să vă ocupaţi... 



13 
 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Nu aţi reţinut, domnul preşedinte, că nu am terminat. Vă 

rog frumos! 

Dl. consilier Păun Niculae: Lăsaţi-l pe domnul consilier să termine ȋntrebarea. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Sigur că da. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Poate ȋn calitatea pe care o aveţi o să ȋi spuneţi domnului 

primar că nu ar fi rău, cunoaşteţi foarte bine ce este acolo ȋntrucât aţi activat acolo ca director 2 

mandate şi ȋn continuare este acelaşi sistem. Nu se poate ȋncasa cu un POS. Eu vă dau un 

exemplu simplu, plăţile parcărilor. Ca să ȋţi iei un aviz pentru o parcare de bloc, cred că şi pe 

timpul domnului Iordache era acelaşi sistem, aceeaşi modalitate: unul caută ȋntr-un registru, unul 

scrie un cupon, unul semnează, de duci dincolo, plăteşti, ȋţi face cineva o factură, te duci la 

casierie, dai bani, te ȋntorci de la casierie cu chitanţa ȋnapoi la primul birou de unde, ȋn sfârşit, 

ridici, dacă are cine să ȋţi semneze şi cine să ȋţi avizeze acel cupon de parcare. Incă de pe vremea 

domnului Iordache e acelaşi sistem. 

Dl. consilier Păun Niculae: Si mai inainte. Aşa este. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Când am ȋntrebat de POS mi s-a spus că e un bancomat 

afară. Bun, vreau să ȋmi iau şi eu cuponul. “Veniţi peste câteva zile că nu are cine să ȋl semneze.” 

Suntem ȋn 2020. Poate dumneavoastră ştiţi foarte bine ce este acolo, cunoaşteţi sistemul, poate ȋi 

spuneţi domnului primar.  

Dl. consilier Păun Niculae: Să nu amestecăm lucrurile că  nu ştiu foarte bine, eu nu am 

mai avut contact cu ADP-ul. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Vă spun eu că asta am făcut vinerea trecută. Personal, am 

văzut că este acelaşi circuit ca acum 7-8 ani. Inclusiv la plată, te duci la casierie, ţi se face factură 

cu ce ai de plătit, cineva îţi face factura, te duci la casierie plăteşti, iei chitanţă, te intorci la 

primul birou şi dacă există posibilitatea ca cineva să îţi semneze acel aviz, dacă nu trebuie să 

aştepţi 2-3 zile. Eu am fost un caz fericit, dar cetaţenii trebuie să se mai întoarcă o dată. 

Dl. consilier Păun Niculae: Am înţeles.  

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Stiţi cum era circuitul. 

Dl. consilier Păun Niculae: Da, ştiu cum era circuitul. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: In primul rand, suntem in 2020, nu putem incasa cu un 

card, toată lumea, inclusiv pensionarii, îşi primesc pensiile pe card. Unii oameni se uită şi la acel 

comision de retragere. Plăţile cu cardul nu sunt taxate. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Alte probleme, daca sunt. 
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Dl. consilier Scabatura Adrian Denis: Tot legat de ADP, ce ţine de ADP. Problema 

siguranţei rutiere. Mai precis, pe strada Română sunt probleme, sun accidente în permanenţă 

acolo. E o zonă cu un risc ridicat de accidente, ar trebui să se facă ceva, să se semnalizeze,  nişte 

oglinzi mai mari. 

Dl. consilier Păun Niculae: Mai mari decât sunt acum? 

Dl. consilier Scabatura Adrian Denis: Nu mai sunt. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Limitatoare de viteză permanente din bitum. 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Nu din bitum, sunt din vopsea.  

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Nu din vopsea. Limitatoare permanente. 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Nu trebuie neapărat dâmburi. 

Dl. consilier Scabatura Adrian Denis: Semnalizare, avertizare luminoasă. Se poate face 

ceva. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Un lucru bun pe care l-am constatat în ultima vreme, faptul că 

pe un echipaj al poliţiei este un radar mobil, se pare că a rezolvat unele chestiuni de viteză. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Nu a rezolvat, domnul Epure. Duceţi-vă pe pod să vedeţi. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Dar ai văzut că sunt oprite maşini pe pod în ultima perioadă? 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Le mai opreau şi înainte. 

Dl. consilier Păun Niculae: Legat de oglinzi, o să vedeţi că saptămâna care urmează, 

oglinzile sunt montate. 

Dl. consilier Scabatura Adrian Denis: Oglinzile nu fac altceva decat să ajute la 

asigurarea conducătorului auto, ori acolo e problema că vin cu viteză şi nu opresc. 

Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: De aceea, trebuie nişte benzi din vopsea, cum sunt în 

Constanţa la trecerile de pietoni. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Cel mai bine era să nu se repare intersecţia respectivă. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Dar vin de pe Română. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Pe Română sunt reglementate că au stopuri mari. Aici 

trebuie băgate nişte limitatoare de viteză, pe Ovidiu, cand cobori pe Călugăreni. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Aţi reţinut, domnul Păun. 
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Dl. consilier Rotaru Ion Aurel: Pe langă limitatoare, haideţi să punem vopsea din aia 

cum este în Constanţa la toate trecerile de pietoni. Ii trepidează maşina şi o să mai frâneze. Dacă 

punem dâmburi, gândiţi-vă că o să vină salvarea şi o să sară pacientul. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Ai perfectă dreptate. Un singur lucru mai vreau să comentez. 

A fost o listă care a fost semnată înainte, vis-a-vis de votul pe care l-am exprimat acum o lună. 

Dacă cineva, dintre cei care au semnat, are altă opţiune, vă rog să şi-o exprime. 

Preşedintele de şedinţă desemnat, domnul consilier local Epure Petre, declară ȋnchise 

lucrările şedinţei ordinare ale Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 

28.05.2020. 
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